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Автор изучает формирующееся направление актуального искусства, где при по-
мощи современных технологий, материалов и новейших выразительных средств, 
основанных на научных методах, разработках и достижениях, воплощается в жизнь 
художественный образ. Научная новизна заключается в правовом анализе проблем 
восприятия научно-технических новшеств и исходящих от них смежных аспектов, в 
определенном смысле влияющих на сферы жизни общества. В результате исследова-
ния автор определяет стратегию расширения этико-правового регулирования сфе-
ры искусства в связи с развитием направления Science-art. 
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The author studies the developing movement of contemporary art where an artistic image is 

brought to life with the help of modern technologies, materials and the newest expressive means based 

on research methods, developments and achievements. Scientific novelty lies in the legal analysis of 

problems of perception of scientific and technological novelties and related aspects that to some extent 

affect the spheres of life of the society. As a result of the study, the author determines a strategy of 

broadening of ethical and legal regulation of the art sphere in view of science art development.

Keywords: science art, art, science, ethical and legal regulation, the Massachusetts Institute 

of Technology, coronavirus melody.




